
Verslag van den eersten secretaris over den

toestand der Vereeniging op 1 Januari 1914.

Op den 29sten December vergaderde de Commissie voor

het floristisch onderzoek van Nederland te Haarlem, met de

leden der Vereeniging, die meer in het bijzonder belang-

stellen in de Nederlandsche flora. Een en ander als

gevolg van een conferentie van het Bestuur met de ge-

noemde Commissie. Een opwekking aan de leden om

mededeeling te doen van botanisch interessante terreinen,

die wellicht in aanmerking zouden komen voor bescherming,

De Vereeniging telde op 1 Jan. 1914 218 gewone leden

tegen 205 gewone leden op 1 Jan. van het vorige jaar.

Door overlijden verloren we één lid, elf zegden hun lid-

maatschap op, maar 25 nieuwe leden traden toe. De lijst

der buitengewone leden onderging geen verandering; van

de correspondeerende leden overleed Dr. Th. M. Fries

te Upsala.

Vier ledenvergaderingen werden in 1913 gehouden, n.l.

twee te Utrecht en twee te Amsterdam. Daarvan waren

er drie gewijd aan wetenschappelijke mededeelingen der

leden; op de vierde, die op 31 Dec. te Utrecht gehouden

werd, kwam slechts de vaststelling van een nieuw contract

met een anderen drukker van de uitgaven der vereeniging

in behandeling. Door het aannemen van het ontwerp-

contract met den heer M. de Waal te Groningen voor

den tijd van drie jaar, heeft de Heer F. Macdonald te

Nijmegen opgehouden de publicaties der vereeniging te

drukken.
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had een opgave van 5 dergelijke terreinen ten gevolge.

Omtrent het behoud van één dezer terreinen werd in

nader overleg getreden met het Bestuur van de Vereeni-

ging tot Behoud van Natuurmonumenten.

UTRECHT. 31 Jan. 1914.

De 1ste Secretaris,

A. Pulle.


